
BR StockholmsV stad
Skärholmens Pensionärsråd Protokoll 7/2022

Protokoll.

Tidpunkt:

2022-09-22 klockan 14.00 - 16.00

(Förmöte klockan 13.00 - 14.00.)
Plats: Telefonmöte via Skype

Justering: Digitalt:

Christer Flink
Ordförande
2022-09-23

Göran Cederstrand
Justerare
2022-09-23

Närvarande:
Göran Cederstrand PRO
Åke Hultman PRO
Christer Flink SPF
Rune Axelsson SPF
Christin Lundqvist SPF
Gertie Unhagen Deiving SPF
Ulla-Britt Hartell PRO

Övriga närvarande:
Andreas Thorstensson stadsdelsförvaltningen.
Maria Nilsson stadsdelsförvaltningen § 3 c)
Yaowapa Karlsson § 3 b)
Christoffer Carlander § 3 a)
Leo Westerblom sekreterare.

Återbud:
Kerstin Krook PRO
Lars Vallin SPF
Lars Malmqvist SPF

Dagordning
Leo Westerblom
Enheten Administration och IT
Tfn 08-508 24889
leo.westerblom.stockholm.se
stockholm.se



1 § Mötets öppnande och godkännande av dagordningen

Ordföranden öppnar dagens sammanträde. Dagordningen godkänns.

2 § Val av justerare.

3 § Information från förvaltningen

3a) Christoffer Carlander informerar:

Christoffer Carlander presenterar sig och vad han gör. Han arbetar
som verksamhetscontroller på stadsdelsförvaltningens avdelning
Medborgarservice stadsmiljö och förebyggande verksamhet. Rådet
är välkomna att återkomma till honom med frågor.

3b) Andreas Thorstensson informerar:

Andreas Thorstensson informerar om att Yaowapa (Yao) Karlsson
är nyanställd som äldrefältare i stadsdelsförvaltningen. Hon
presenterar sig på sammanträdet. Hon ska vara ett stöd i äldrefrågor
i stadsdelen. Rådet ställer frågor och får svar av Yao att hon har
utarbetat ett informationsmaterial om sina arbetsuppgifter.
Materialet kommer att finns tillgängligt bland annat på Skärholmens
bibliotek. Materialet biläggs protokollet. Hon kommer att samverka
med äldre och olika anställda i staden som arbetar med målgruppen
medborgare 60 år och äldre.
En fråga från rådet som kvarstår sen tidigare i rådet är hur
informationen från kommunen bättre kan komma ut till
pensionärerna. Yao svarar att hon kommer att ta med sig frågan.

Andreas informerar om att skyddsutrustning används fortfarande
inom kommunens äldrevård och att pandemin är inget man märker
av. Vidare informerar Andreas Thorstensson om att den 4 - 6
oktober är det seniordagar. Invigning 4 oktober i samband med
veteranloppet. Man kan pröva olika aktiviteter med underhållning
och smakupplevelser.
4 oktober blir det också en antikrunda ledd av Andreas
Thorstensson.

Andreas Thorstensson informerar om en till förvaltningen
inkommen remiss om ändrad lagstiftning inom äldreomsorgen
Förvaltningen förbereder ett svar. Mycket fokus i remissen ligger på
verksamheter med boenden inom vård och omsorgsboende.



Det har också kommit en remiss till förvaltningen: Handlingsplan
stadsgemensam basnivå för det hälsofrämjande, förebyggande och
uppsökande arbetet riktat till seniorer. Några stadsdelsförvaltningar
ska svara och Skärholmens stadsdelsförvaltning behöver
återkomma med information om remissen. Handläggaren för
remissen återkommer med en kort skriftlig information och om
möjligt till kommande pensionärsrådets sammanträde.

3c) Maria Nilsson informerar:

Nämndsekreteraren Maria Nilsson informerar och rådet diskuterar
om rådet kan ha en balanslista. Aktiviteter som kan läggas in är när
rådet ska ha olika möten som rådet kan schemalägga. Maria Nilsson
informerar om att hon återkommer till rådet ordföranden om
förslaget.

Nämndhandbok och kommunens organisation
Maria Nilsson har börjat skissa på ett förslag till grundutbildning för
rådet. Utbildningen kan komma att genomföras nästa år. Vidare
informerar hon om att vilka som kommer att utgöra
stadsdelsnämndens presidium nästa år är inte är klart.

Pensionärsråd i facknämnder

Maria Nilsson informerar om att hon återkommer om detta.

4 § Föregående protokoll

Protokoll 6/2022, datum 2022-08-18.

Rådet har inga kommentarer.

5 § Föredragningslista till Skärholmens stadsdelsnämnds
sammanträde

Synpunkter från rådet på nämndens ärenden vid kommande
sammanträde.

Punkt 24 Tertialrapport 2, 2022.

Bland resultaten i rapporten finns en jämförelse mellan kommunal
och privat verksamhet inom äldreomsorgen. Det finns skillnader
som rådet vill ha en dialog om.



Beträffande kommande års Verksamhetsplan 2023 så beslutar rådet
om att tillsammans med förvaltningen genomföra en work-shop den
10 november. Rådet kan komma att lämna synpunkter på
prioriterade frågeställningar till förvaltningen innan dess.

6 § Särskilda frågor till detta sammanträde

Rådets balanslista för hösten

Frågan har diskuterats under § 3.

Remiss "Handlingsplan på basnivå för arbetet riktat till seniorer"

Rådet har diskuterat frågan under § 3.

Inkommen remiss "Remiss av Betänkandet Nästa steg Ökad
kvalitet och jämlikhet i vård och omsorg för äldre personer

Rådet diskuterar inkommen remiss "Remiss av Betänkandet Nästa
steg. Ökad kvalitet och jämlikhet i vård och omsorg för äldre
personer (SOU 2022:41), med Dnr SKHLM 2022/667, upp på
nämnd 2022-10-27. Handläggare Anders Thorstensson.
Rådets synpunkter lämnas senast i början av oktober.

Kommande års medlemskandidater för rådet

Rådets inriktning är att det blir som innevarande år med
fördelningen. Till kommande möte presenterar SPF förslag på
kandidater. PRO anmäler samma kandidater som nu.

Rapport projekt Mälaräng

Seniorbostäder saknas tyvärr i planeringen.

§ 7 Skrivelser

Skärholmens Stödenhet med Aktivitetscenter program för
september år 2022 har sänts ut till rådet.



§ 8 Frågor till kommande sammanträde

Workshop i nov
Samtliga rådets medlemmar kommer med förslag till ämnen.

Bjuda in verksamhetsutvecklare vid avdelningen för äldre, personer
med funktionsnedsättning och socialpsykiatri Carin Nyh och
Andreas Thorstensson, bland annat om remiss seniorhälsa på
basnivå.

§ 9 Övriga frågor

Med anledning av nya hastighetsbegränsningar i Skärholmen, bland
annat på Vårbergsvägen, Eksätravägen och Vårholmsbackarna,
som inte efterlevs kommer rådet att kontakta polisen och eventuellt
trafikkontoret.

§ 10 Mötet avslutas

Ordföranden avslutar dagens sammanträde.



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Ämne:

Leo Westerblom
den 26 september 2022 08:29
Leo Westerblom
VB: Justering protoko112209

Från: Göran Cederstrand
Skickat: den 23 september 2022 09:39
Till: Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>
Ämne: Sv: Justering protokoll2209

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna inte bilagor om
du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert.

Hej!
Det blir OK från mig på protokollet.
Hälsningar/Göran

Skickades från Outlook

Från: Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>
Skickat: den 23 september 2022 08:11
Till: Göran (
Ämne: Justering protokoll2209

Hej Göran!
Christer Flink har justerat bifogat protokoll och jag skickar det till dig för din justering.
Med vänlig hälsning
Leo Westerblom

Göran, nu är det din tur att justera.
Hälsningar
Christer

Från: Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>
Skickat: den 22 september 2022 17:11
Till: Christer Flink>
Ämne: pRådProt2209utk4.docx

Hej!
Jag har inte fått mejl om det som ska biläggas protokollet enligt sammanträdet idag och jag bifogar förslag
till protokoll.
Med vänlig hälsning
Leo Westerblom


